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ELVERUM KOMMUNE 
 

Møteprotokoll 
 

Driftsstyremøte ved Elverum ungdomsskole  
  

 
Tilstede 
 
Sven Lersveen (FAU leder) 
Nils Richard Melby(politisk rep.) 
Stein Are Saugen(tillitsvalgt utdanningsforbundet) 
Hjørdis Bjølseth(rektor) 
Marta Skorem(Skolenes landsforbund) 
 
Ikke tilstede:  
 Hege Elin H. Norman (Delta) 
Aud Østli Johansen (FAU) 
Iben Dyreng(elevrådet) 
Andreas Ådlandsvik(elevrådet) 
 
 
 
Møtested 
 

Elverum ungdomsskole 
 

Møtedato/tid 
 

6. februar 2019 kl. 15.20 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Godkjent uten kommentar 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 25. oktober 
 
Protokollen ble godkjent uten kommentar. 
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Saksliste 
     
 
Sak 01/19 Økonomi 2019 
 
Foreløpig budsjettet for EUS ble lagt inn i agresso i uke 5. Vi er i gang med å arbeide med det. Skolen 
gikk med et merforbruk i 2018 på 1,7 mil. Det betyr at vi gjennom høsten gikk med alt for høyt nivå, 
og må ta ned dette i 2019. Budsjettsvingninger gjennom høsten har gjort det utfordrende å følge opp 
regnskapet godt nok. Vi er nå i gang med å se på våre interne rutiner og ressurs slik at kontrollen blir 
bedre og ikke forsvinner i annen drift. Kommunen er i en tjenestegjennomgang for å redusere 
utgiftene, og det vil ungdomsskolen også måtte ta sin del av. Det som er utfordrende er at det er 
veldig få poster det er noe å hente da ordinær undervisning må være slik at normtallet nås, og at SFS 
2213 legger føringer på hvor mye av lærertimer som skal dekke andre funksjoner. Det som blir 
variablene er ressurser gitt til spesialundervisning, assistenttimer og drift av skolen(utstyr, ledelse og 
merkantilt). Skolen har måtte si opp sin avtale med Lia-tunet, som har vært et inn på tunet tilbud 
elever med forskjellige behov.  
 
FAU lurer på om det er utarbeidet en konsekvensanalyse så politikerne vet hva beslutningene fører 
til på den enkelte enhet. I følge politisk rep. er det ikke det, men han ønsker seg det.  
 
Sak 02/19 Gjennomgang av elevundersøkelsen 
 
Elevene ved Elverum ungdomsskole trives godt. Det er en svak bedring på tallene fra 2017 for oss. 
Scalaen går fra 1 til 5. 
 

 
 
Våre elever føler seg også i større grad tryggere enn det elevene oppgir på landsbasis. Det er vi 
fornøyde med. I år, som de siste årene, opplever elevene at tilbakemeldinger og vurdering ikke er 
helt slik de ønsker seg. Skolen er inne i et arbeid med vurdering, og på de områdene vi har hatt fokus 
til nå er det en svak endring i positiv retning. Her må vi arbeide videre. 

 
Tallene bekrefter tallene fra kultur for læring. Det er høy trivsel, men feedback er et felt vi må bedre 
oss på. Det er også en utforing i tallene fra begge undersøkelsene at gutter og jenter svarer ulikt og 
blir bedømt av lærerne ulikt. Gutter blir bedømt mye hardere av lærerne enn det jentene gjør, men 
guttene er mer fornøyde i sine svar. Dette skal vi se nærmere på. På nasjonale prøver og eksamen er 
det ikke så store forskjeller mellom kjønnene. 
 
Oversikten over hele elevundersøkelsen ligger vedlagt. 
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Sak 03/19 Arbeid med kap. 9A – elevenes psykososiale miljø 
 
Vi arbeider jevnt med dette i hverdagen. Vi har nå etter jul endret tilsynsansvar igjen, og vi minner 
lærere jevnt om de regler som gjelder for tilsyn. Videre har vi etablert et miljørom med ulike spill etc. 
hvor det er en voksen tilstdede i friminuttene. Elevrådet er i gang med trivselsregler og de skal opp 
på veggene etter hvert. 
 
Skolens fysiske miljø påvirker både læringsmiljø og det psykososiale miljøet. Vi arbeider derfor hardt 
med at det skal se ordentlig ut her, med de rammer vi har. Det er et etterslep på vanlig vedlikehold 
som maling, gulvbelegg og det som blir slitt ved mye bruk.  
 
Sak 04/19 Eventuelt 
 

- Henvendelser om alkohol på 10. trinn. Skolen har mottatt informasjon om at det er en del 
festing på 10. trinn og mye alkohol. Vi diskuteret hva vi kan gjøre for å få foresatte på banen. 
Informasjonen er delt med FAU, og vi ser for oss å ha det som tema på foreldremøte i mars. 

- Prosessen med Ydalir. Det er nå avklart hvilke elever som skal flyttes på, og de nye 
skolekretsgrensene har blitt hensynstatt. Nå skal lærere og barne- og ungdomsveiledere 
flyttes på. Møtene om dette er i gang. 

- Det kom opp spørsmål om natteravn. Rektor tar dette videre. 
 

 
FAU 
Vinterballet for elvene er avlyst. Elevene kom for sent i gang med planleggingen. Mulig det blir noe i 
mai. Arbeidet i 17. mai komiteen skal snart i gang. 
 
Det er ønskelig med en konsekvensanalyse av alle kutt og at den er laget av fagfolk innenfor 
oppvekst. 

 
 

Elevrådet 
 
- 
 
Fagforeningene 

- Lokalt på skolen er det bra. Hva betyr det for skolen at det hele tiden skal kuttes. Bekymring 
rundt dette. 

 
 
Politisk representant 

-  
 
 
Møtedato neste møte: Neste møte blir 6. mai kl. 15.20 
 
 
 

Elverum 28. februar 2019 
 
 

Hjørdis Bjølseth 
sekretær driftsstyret 


